
Vastaus aloitteeseen EU:n vammaiskortista  

Kiitos Kuopion kaupunkiseudun joukkoliikennelautakunnalle jättämästänne aloitteesta EU:n 

vammaiskortista. 

Pahoittelut, että tieto EU:n vammaiskortin käyttömahdollisuudesta paikallisliikenteessä ei ole mennyt 

kaikille kuljettajille eikä kaikille kortin haltijoille.  

Parannamme informaatiota päivittämällä tiedon Vilkun palvelu- ja myyntiohjeisiin sekä olemalla yhteydessä 

vammaiskortti-sivuston ylläpitoon tietojen päivittämiseksi vammaiskorttikohteisiin. Lisäksi otamme asian 

esille liikennöitsijäpalaverissa, jolloin tieto kortista menee kaikille sopimusliikennöitsijöillemme. 

Korostamme asian esille ottamista kaikissa kuljettajakoulutuksissa. 

Valitettavasti esittämiänne infotarroja autoihin emme ole halukkaita laittamaan. Yhden infotarran 

laittaminen autoihin edellyttäisi tasapuolisuuden vuoksi infotarrojen laittamista kaikista muistakin 

maksamiseen liittyvistä asioista. Tämä ei olisi tarkoituksenmukaista, joten pyrimme lisäämään 

informaatiota EU:n vammaiskortista em. muilla keinoilla. 
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